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ANONYMIZOVANÝ ZÁPIS 
ze 7. zasedání RO Pustiměř, konaného dne 22. ledna 2019  

v kanceláři Obecního úřadu v Pustiměři 
 
 
 
Schůze začala: 17:00 hodin  
Přítomni: Mgr. Vlastimil Smékal, Mgr. Lukáš Peška, Petra Provazníková, Pavel Smejkal, Pavel 
Holub – od 17:20 hod. 
Omluven:  -- 
Ověřovatel: Pavel Smejkal 
Zápis: Věra Pospíšilová 
 
 
Starosta přivítal přítomné členy rady obce na jejím 7. zasedání a konstatoval, že z pěti členů 
rady obce jsou přítomni 4, (prezenční listina – příloha zápisu č. 1) rada obce je tedy 
usnášeníschopná. 
    
  
Technický bod 
 
Určení ověřovatele, seznámení s programem 
 
Jako ověřovatele zápisu z jednání rady obce č. 7 navrhl starosta pana Pavla Smejkala, který 
vyslovil s návrhem souhlas. 
 
Usnesení č. 97/19 R7 
Rada obce Pustiměř   s ch v á l i l a   za ověřovatele 7. schůze pana Pavla Smejkala. 
 
                                                                                          H:  4  :  0  :  0 
 

Poté starosta seznámil přítomné s programem schůze. 
 
Usnesení č. 98/19 R7  
Rada obce Pustiměř   s ch v á l i l a   následující  program 7.  jednání RO: 
 

1) Kontrola plnění usnesení 
2) Žádosti 
3) Stavební 
4) Majetkoprávní 
5) Rozpočtové opatření č. 1 
6) Informace, různé  

 
  H:   4  :  0  :  0 
 
 
Ad 1) Kontrola plnění usnesení 
 
Rada obce provedla kontrolu usnesení u všech bodů z minulého jednání se závěrem, že 
všechna usnesení rady obce č. 6 byla splněna.  
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Starosta kontaktoval AK Machálek, v jakém stavu je odpověď na žádost o proplácení 
srážkových vod v Adélce. Bylo mu naznačeno, že srážkové vody byly pravděpodobně 
účtovány neoprávněně, ale platí zde tříletá promlčecí doba. AK slíbila, že do konce ledna 
vydá závěrečné stanovisko.   
Dosud není podepsána dohoda o odkupu výčepního zařízení na Sokolovnu a na kabiny, firma 
ji bude posílat. 
 
Usnesení č. 99/19 R7 
Rada obce Pustiměř   s ch v a l u j e   kontrolu plnění usnesení z RO č. 6. 

 

 H:   4  :  0  :  0 
 
 
Ad 2) Žádosti 
 
Myslivecký hospodář pan Pavel Všetula žádá za Myslivecký spolek Tesák Pustiměř-Drysice 
o finanční příspěvek ve výši 20.000,- Kč na nákup krmiva pro volně žijící zvířata a ptactvo, 
které členové spolku přikrmují ve svých zařízeních přes zimní období. 
Starosta navrhuje přispět částkou poloviční stejně jako v minulých letech, to je 10 000,- Kč, 
s tím, že by se mohlo přispívat každý rok pravidelně. 
 
Usnesení č. 100/19 R7 
Rada obce Pustiměř      

a) s ch v a l u j e   peněžitý dar ve výši 10 000,- Kč Mysliveckému spolku Tesák 
Pustiměř-Drysice na nákup krmiva pro volně žijící zvířata a ptactvo na r. 2019 

b) u k l á d á   starostovi obce Pustiměř vypracovat návrh darovací smlouvy dle 
usnesení a) a tuto smlouvu uzavřít. 

 
H:  4  :  0  :  0 
 
  

Společnost Lear Corporation Czech Republic, s.r.o. se sídlem ve Vyškově, jako hlavní 
sponzor a organizátor benefičního projektu „Běhám a pomáhám“, který vznikl na podporu 
rodin z našeho okolí, které se dnes a denně musí vyrovnávat s těžkými životními situacemi, 
žádá o zvážení možnosti sponzorského příspěvku naší obce na uvedený závod. Třetí ročník 
tohoto běhu se uskuteční 13. dubna 2019. Celkový výtěžek akce bude rozdělen stejným dílem 
mezi tři vybrané děti, z nichž jedno je naším občanem. 
Členové rady obce doporučili na tuto akci přispět částkou 3 000,- Kč. 
 

V 17:20 hod. se dostavil pan Holub. 

 
Usnesení č. 101/19 R7 
Rada obce Pustiměř     s ch v a l u j e   odeslání  finančního daru ve výši 3 000,- Kč na 
transparentní účet č. 227617320/0600 na benefiční akci „Běhám a pomáhám“, která se 
uskuteční 13. dubna 2019 ve Vyškově a jejíž výtěžek bude určen na podporu zdravotně 
znevýhodněných dětí z našeho okolí. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 



3 
 

Spolek Lungta z Prahy žádá o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“. Jednalo by se o vyvěšení tibetské vlajky na budově OÚ dne 10. března. 
 
Usnesení č. 102/19 R7 
Rada obce Pustiměř    s ch v a l u j e   připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“. 
 

H:  1  :  2  :  2 
 
Usnesení nebylo schváleno 
 
 
Předseda Hanáckého rally klubu v AČR Ing. Ladislav Petráš žádá o souhlas obce s konáním 
„XXVII. Rally Vyškov“ ve dnech 31. května a 1. června 2019. Jedna z rychlostních zkoušek 
– „Podivická“, částečně zasahuje i na katastr naší obce. 
 
Usnesení č. 103/19 R7 
Rada obce Pustiměř     s o u h l a s í    s konáním „Rally Vyškov“ na katastru obce Pustiměř 
ve dnech 31. května a 1. června 2019. 

 
H:  4  :  0  :  1 

 
 
Společnost REMA AOS, a.s. žádá obec o zvážení, zda je s ní v případě udělení autorizace 
k zpětnému odběru a využití odpadů z obalů připravena jednat o uzavření smlouvy na tyto 
služby.  
 
Usnesení č. 104/19 R7 
Rada obce Pustiměř   p o t v r z u j e,  že je připravena jednat o uzavření smlouvy o 
zajišťování zpětného odběru obalů a odpadu z obalů prostřednictvím obecního systému 
nakládání s komunálními odpady se společností REMA AOS, a.s. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 

 
Místní knihovnice Mgr. Anna Hrozová žádá o příspěvek na cestovné ve výši 6000,- Kč na 
úhradu autobusu na divadelní představení Polská krev v Janáčkově divadle v Brně dne 
1. března 2019. Pořadatelem je obecní knihovna. 
 
Usnesení č. 105/19 R7 
Rada obce Pustiměř     s ch v a l u j e   uhrazení nákladů za autobusovou dopravu na 
divadelní představení Polská krev v Janáčkově divadle v Brně dne 1. března 2019 na 
základě předloženého dokladu. Pořadatelem akce je místní knihovna. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Taneční škola H+L Vyškov žádá o pronájem Sokolovny ve dnech 18. 10. 2019, 20. 10. 2019, 
6. 12. 2019 a 13. 12. 2019. 
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Usnesení č. 106/19 R7 
Rada obce Pustiměř     s ch v a l u j e   úplatný pronájem Sokolovny taneční školy H+L 
Vyškov na 18. 10. 2019, 20. 10. 2019, 6. 12. 2019 a 13. 12. 2019. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Ad 3) Stavební  
 
Společnost Development Group – Moravia a.s. žádá o vydání souhlasu  s dělením pozemku 
parc. č. 1850 v k. ú. Pustiměř, jehož vlastníkem je obec Pustiměř. Stávající parcela se 
způsobem využití ostatní komunikace rozdělí na nově vzniklé parcely s využitím neplodná 
půda, jiná plocha a ostatní komunikace. Jedná se o pozemek, který slouží jako přístupový k V. 
etapě pod vodojemem. Souhlas s umístěním komunikace byl vydán již minulosti. Jedná se 
tedy o úkon nutný pro zápis do katastru nemovitostí.  
 
Usnesení č.107/19 R7 
Rada obce Pustiměř   s o u h l a s í  s dělením pozemku parc. č. 1850 v k.ú. Pustiměř o 
výměře 474 m2 na nově vzniklé parcely č. 1850/1 o výměře 197 m2 se způsobem využití 
neplodná půda, č. 1850/2 o výměře 24 m2 se způsobem využití jiná plocha, č. 1850/3 o 
výměře 156 m2 se způsobem využití ostatní komunikace a č. 1850/4 o výměře 97 m2 se 
způsobem využití neplodná půda dle přiloženého geometrického plánu č. 1906-189/2018. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Projektant Ing. Roman Lukeš zastupující stavebníky XXX a XXX, XXX, žádá o povolení 
připojení sousední nemovitosti na pozemku p. č. 1804/1 k místní komunikaci p. č. 1808/1 
z důvodu výstavby nového RD. 
 
Usnesení č. 108/19 R7 
Rada obce Pustiměř   s o u h l a s í  s připojením novostavby RD na p. č. 1804/1 k  místní 
komunikaci na p. č. 1808/1. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Projektantka Monika Dunajová, TRASKO Projekce, s.r.o. žádá o vyjádření k projektové 
dokumentaci k akci „STL plynovodní přípojka pro RD č.p. 15 v Pustiměři. 
 
Usnesení č. 109/19 R7 

Rada obce Pustiměř n e m á   n á m i t e k  k projektové dokumentaci k akci „STL 
plynovodní přípojka pro RD č.p. 15 v Pustiměři“ a   s o u h l a s í   s provedením této stavby. 
 

H:  5  :  0  :  0 
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Ad 4) Majetkoprávní 
 
Společnost ANTEE s.r.o. zaslala dodatek ke Smlouvě o poskytnutí programového vybavení 
Internetový portál (IPO). Jedná se o zvýšení měsíčního poplatku o 40,- Kč za zřízení 14 e-
mailových adres zastupitelům. Měsíční poplatek za užívání IPO tak bude ve výši 460,- Kč. 
 
Usnesení č. 110/19 R7 
Rada obce Pustiměř  s ch v a l u j e  „Dodatek ke smlouvě o poskytnutí programového 
vybavení Internetový portál“ se společností ANTEE s.r.o. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Místostarosta zjišťoval informace ohledně sběru použitých olejů. Našel dvě vhodné firmy, 
které se tímto sběrem zabývají, jejich cenové podmínky jsou podobné.  
Firma EKO-PF poskytne popelnice zdarma a obec uhradí vývoz za paušální cenu. Svoz olejů 
provádí např. i ve Vyškově. 
FirmaViking Group – provádí svoz zdarma do nádob, které by zakoupila a umístila obec. 
Místostarosta doporučuje umístění jedné popelnice na sběrné místo vedle obecního úřadu a 
druhé u obchodu Na Domečku. 
Pan Smejkal navrhuje zvolit firmu EKO-PF. 
 
Usnesení č. 111/19 R7 
Rada obce Pustiměř  s ch v a l u j e   smlouvu o spolupráci při likvidaci odpadů s firmou 
EKO–PF s.r.o. Hlincová Hora. Předmětem služby je dodání dvou kusů nádob na olej o 
objemu 240 l, jejich svoz a likvidace. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 

 
Místostarosta se také zabýval zjišťováním informací o sběru elektrozařízení. Jedná se vlastně 
o zpětný odběr. Firma ELEKTROWIN má program „Recyklujte s hasiči“. To znamená, že 
sběr bude provádět místní SDH, podobným způsobem jako sběr železného šrotu. Za tento 
svoz dostanou od svozové firmy peníze. Místostarosta o tom jednal se členy SDH, nemá 
dosud jejich vyjádření. 
Další možnost je ukládání elektroodpadu na dvoře technického zázemí, firma ho pak bude 
svážet zdarma. 
Sběr drobného elektrozařízení by se zajistil např. kontejnery, sběr vybitých baterií krabicemi. 
Pan Smejkal zastává názor, že tuto službu pro obec poskytuje společnost Respono, má k tomu 
zabezpečený sběrný dvůr. 
Místostarosta vysvětlil, že jde o další službu pro občany, aby nemuseli tento odpad vozit do 
sběrných dvorů nebo čekat na sběr tohoto odpadu, který probíhá dvakrát ročně. Tento systém 
funguje v mnoha obcích. 
 
Usnesení č. 112/19 R7 
Rada obce Pustiměř   u k l á d á    místostarostovi zjistit do příštího jednání rady obce, zda 
místní SDH má zájem provádět sběr elektrozařízení. 
 

H:  5  :  0  :  0 
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Zastupitel Mgr. Trávníček poslal návrh na zařazení bodu do programu rady obce na vyřešení 
majetkoprávních vztahů pozemků rybníka pod bývalým družstvem. 
Starosta informoval, že spolu s místostarostou absolvovali již 10. ledna schůzku se zástupci 
družstva MORAVA Pustiměř, panem Ing. Charousem a panem Jachanem a zástupcem 
sdružení ZEPUS, panem Vávrou. Jednání se týkalo možnosti řešení vlastnických vztahů 
k rybníku pod zemědělským družstvem. Rybník z části zasahuje na soukromé pozemky výše 
uvedených vlastníků. Konkrétně se jedná o pozemky p. č. 1577/69-71. Vlastníci těchto 
pozemků přislíbili, že případnou směnu těchto pozemků za pozemky obce projednají. 
Je vhodné také jednat o zajištění přístupu k rybníku směnou pozemků.  
Místostarosta doplnil, že by bylo příhodné legalizovat také cestičku kolem plotu družstva. 
Pan Smejkal – je dobré, že obec vlastní pozemky, které může nabídnout ke směně za ty, které 
potřebuje. Nesouhlasí s návrhem Mgr. Trávníčka na prodej nepotřebných pozemků jako 
kompenzaci za nákup jiných. Doporučuje, aby si obec pozemky ponechala, právě pro jejich 
případnou směnu. 
S tímto názorem souhlasil i místostarosta. Časem jistě proběhne pozemková úprava a 
pozemky na směňování bude obec potřebovat.  
Pan Smejkal – pokud jsou zemědělci ke směně pozemků pod rybníkem přístupní, je pro to ji 
uskutečnit. 
Místostarosta – doporučuje nechat zemědělce vybrat, o které pozemky ke směně by měli 
zájem, o směně pak rozhodne zastupitelstvo. 
Starosta – aby se věc uspíšila, může nabídnout pozemky, vhodné ke směně, obec. 
 
Usnesení č. 113/19 R7 
Rada obce Pustiměř   u k l á d á    starostovi do příštího jednání rady obce zjistit možnosti 
majetkoprávního vypořádání pozemků parc. č. 1577/69 – 71. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 

Ad 5) Rozpočtové opatření 
 
Na poslední radě byl schválen dodatek smlouvy o dílo na autorský dozor na přístavbu nové 
MŠ s Ing. Bučkem. Jelikož odměna na tento autorský dozor není rozpočtována, je potřeba 
schválit k tomuto rozpočtové opatření. Jedná se o částku 96 400,- Kč, která bude použita 
z nespecifikovaných rezerv. 
 
Usnesení č. 114/19 R7 
Rada obce Pustiměř   s ch v a l u j e   rozpočtové opatření č. 1/2019. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Ad 6) Informace, různé 
 
Starosta včera členy rady obce požádal o vytipování pozemků na umístění rozpadlého, nyní 
již renovovaného kříže. Cena za restaurování je 188 255,- Kč, smlouvu schvalovala předchozí 
rada obce. Naskytla se možnost získání dotace. Dle stavebního úřadu je na jeho umístění třeba 
územní souhlas. Ideální místo by bylo u nově vytyčené polní cesty k Marchanickému rybníku. 
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Místostarosta – kolem této cesty budou vysázeny i stromy, bylo by vhodné postavit tam i kříž, 
navíc je to blízko jeho původního umístění. 
K tomu se přiklonila i paní Provazníková.  
 
Usnesení č. 115/19 R7 
Rada obce Pustiměř   u k l á d á    starostovi do příštího jednání rady obce zjistit dotační 
možnosti na úhradu nákladů za restaurování kříže. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Starosta oznámil, že se spojil s panem Hlaváčem z firmy Kulhánek – Drápal, nabídl mu 
vytipovaná místa k umístění stánku, přijede se podívat. 
 
Řeší se vhodné dary do tomboly. Návrhy jsou mobil, tablet, poukaz do galerie Vaňkovka, 
wellness pobyt, masáže. 
 
Pan Smejkal měl dotaz ke studii proveditelnosti dolní budovy MŠ. Počítá se tam s umístěním 
ZUŠ i knihovny? 
Starosta odpověděl, že pan ředitel ZUŠ poslal písemnou představu. 
Místostarosta – pokud se podaří získat dotace, volil by studii proveditelnosti s dražší 
variantou se ZUŠ i knihovnou, která je již také nevyhovující. Také by doporučoval zvážit 
zřízení sezonních WC pro letní období.  
Starosta vyzval členy rady obce, aby do příštího jednání promysleli propozice, aby mohly být 
osloveny firmy k provedení studie. 
 
Místostarosta oznámil, že s Ing. Strouhalovou provedli po obci kontrolu stavu stromů a 
křovin. 
Doporučují vykácet dvě borovice u vchodu do restaurace Adélka, které jsou nevhodně 
vysázeny a jsou přerostlé. Navíc je jedna nahnutá na příjezdovou cestu. Další návrh je 
vykácení túje za pomníkem nad poštou, která prorůstá do lípy a je proschlá. V těchto místech 
roste i borovice, která tam působí nepatřičně, navíc její kořeny pravděpodobně narušují 
komunikaci. Jehličnany do vesnice našeho typu nepatří, nechává to však na zvážení. 
Místostarosta učinil také obhlídku v zahradě po Čelechovských. Prozatím zde vykácení dřevin 
nedoporučuje, max. výřez keřů ve stavbě stodoly a okolí, suchých stromů, suchých větví či 
dřevin rostoucích v místě plánovaného oplocení tak, aby toto bylo možno realizovat. 
Místostarosta navrhuje na tomto pozemku zachovat charakter zahrady s ovocnými stromy i 
mlatem, pokud bude v dobrém stavu. 
S kácením borovic u restaurace Adélka nesouhlasil pan Holub. 
 
 
 
Starosta ukončil jednání rady obce ve 20:00 hodin. 
 
 
Zapisovatelka: Věra Pospíšilová 
 
 
Zápis vyhotoven dne:  25. 01. 2019 
 
 



8 
 

 
 
Přílohy zápisu: 
 

1. Prezenční listina 

2. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí programového vybavení Internetový portál“ se 

společností ANTEE s.r.o. 

3. Smlouva o spolupráci při likvidaci odpadů s firmou EKO–PF s.r.o. Hlincová Hora 

4. Rozpočtové opatření č. 1/2019. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatel:…………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

____________________                     _______________________ 
           Mgr. Lukáš Peška                                Mgr. Vlastimil Smékal                              
   místostarosta                                                   starosta 
  
Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 
27. 4. 2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném 
pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 
 


